



Protokoll för styrelsemöte nr. 8 Digitalt, 24-12-18 kl.19:00.

§ 92. Mötets öppnande.

Anki Randeblad öppnar mötet.

§ 93. Närvaro

Anki Randeblad, Christina Lejon, Jörgen Lejon, Jan Andersson, Maria Syrjälä, Ola Arvidsson, Rolf Johansson, Niklas Lundin, Petra Lejon och Roger Krig.

§ 94. Godkännande av dagordning.

Val av suppleanter, ersättare för frånvarande ledamöter.

Jan Andersson väljs ist Annika Enqvist

§ 95. Justerare av protokollet jämte ordföraren.

Anki Randeblad och Christina Lejon justerar protokollet framledes.

§ 96. Genomgång och godkännande föregående protokoll, 2024-10-06

Vi godkänner föregående protokoll.

§ 97. Ekonomi.

a) Kassören har ordet.

Vi har ca. 348.000kr. Vi närmar oss bokslut. Riks meddelar i mitten på januari Distriktstians summa för utbetalning.

b) Aktuellt ekonomiskt läge.

c) Ekonomiska beslut.

Vi godkänner och fastställer den förslagna budgeten för verksamhetsåret 2025.

§ 98. In/ut skrivelser.

Beslut av Skatteverket att vi ej betalar skatt.

§ 99. Utbildning och kurser.

Stefan Millgård fortsätter sin planering av Midnattsolsknix.

Jörgen Lejon fortsätter med försök att ta kontakt med Luleå MS

§ 100. Event och rekrytering.

Majrundan: Rolf Johansson och Anki Randeblad och Rolf Johansson försöker få till en ansökan till Länstyrelsen inför rundan. Men det är något tekniskt strul hos dem. Erik Lundström tar stafettpippen för ansvaret i Piteå.

6:e juni: Vem skulle kunna tänka sig att köra denna runda? Ge gärna förslag på någon.

§ 101. Kommunikation.

a) Hemsida

b) Facebook

Christina Lejon tar fram frågor som styrelsen, instruktörer och resurser ska svara på. Detta blir till en presentation på vår sida.

c) Spalten

§ 102. Övriga frågor.



Fimrallyt i Lillehammer: Jan Andersson tar upp ett eventuellt event som SMC kan engagera sig att informera om detta event. Han kommer att skriva ihop information om detta och skicka till Maria Syrjälä som lägger ut på hemsidan.

BMW-klubben: Ola Arvidsson informerar att alla distrikt kommer att ta fram fem platser i deras distrikt som ska utformas som en tävling. Man ska fota sig på dessa platser.

Årsmöte: Anki Randeblad ställer frågan om **hur och när** vi kallar till mötet. Kallelsen ska ske 4 veckor innan.

Anki Randeblad meddelar även att hon har meddelat valberedningen att hon ställer ordförandeposten till förfogande inför nästa års verksamhetsår.

Nya stadgar: Rolf Johansson har ställt frågan om de nya centrala stadgar övertrumfar Distriktstadgarna. Han har ej fått något svar om detta. Roger Berzell ska återkomma i frågan. Avtal mellan Piteå kommun, SHRA och Piteå flygklubb, angående att nyttja Pite Långnäs. Vi behöver någon ansvarig till ett möte för skrivning av en överenskommelse. Jörgen Lejon och Maria Syrjälä tar tag i detta.

§ 103. Beslutspunkter.

Vi fastslår den förslagna budgeten för verksamhetsåret 2025.

§ 104. Nästa styrelsemöte.

~~18 december, digitalt~~

15 januari, Alvik

19 februari, digitalt

§ 105. Mötets avslutande.

Anki Randeblad avslutar mötet och vi önskar varandra God Jul och Gott nytt år!

Vid protokollet/justerare

Justerare

Christina Lejon
Sekreterare

Anki Randeblad
Ordförande